
Protokół z zebrania Zarządu Osiedla Komorów

w dniu 13.08 2013

Obecni: 

Agnieszka Kaczorowska-Budek
Hanna Barlak
Małgorzata Brykalska
Elżbieta Wyżycka
Michał Jeżewski
Marek Biskot

Omówiono następujące tematy:

1. Wątpliwości i problemy związane ze zbiórką odpadów.

Ustalono wstępnie, że wystosujemy wniosek o odbiór odpadów z boksów, bez wystawiania na ulicę 

/pismo Michał Jeżewski/.

2 . Relacja ze stanu procedur przetargowych na modernizację Placu Paderewskiego /Marek Biskot/.

3.  Relacja  ze  spotkania  z  współprojektantem  modernizacji  Alei  Marii  Dąbrowskiej  na  temat 

lokalizacji  stojaków  rowerowych  /Michał  Jeżewski  i  Marek  Biskot//  Gmina  weźmie  na  siebie 

finansowanie stojaków w centrum /w rejonie stacji WKD/.

4.  Problemy  konserwacji  lip  przy  AMD  /relacja  Małgorzaty  Brykalskiej/.  Ew.  rezerwujemy 

fundusze na ekspertyzę-instrukcję jak prowadzić remont alei nie szkodząc drzewom.

5. Niepokoi niedostatek informacji o planowanych i rozpoczynanych inwestycjach w przestrzeni 

publicznej. Zwrócimy się z wnioskiem o upublicznienie projektu modernizacji rejonu stacji WKD.

6. Omawiano porządek Ogólnego Zebrania Mieszkańców 24.09 2013.

7.  Przedyskutowano  szczegóły  innych  wydarzeń  wrześniowych  /Dzień  psa  i  kota,  Dożynki,  

Konkurs ogrodowy/.

8.  Omówiono  projekt  kolejnych  kooperacji  w  organizacji  „Otwartych  Ogrodów”  wspieranych 

finansowo z budżetu Osiedla Komorów

9. Omówiono realizację budżetu 2013 i projekt budżetu 2014 /przesunięcia/.

10. Dyskutowano o internetowej stronie Zarządu. Omówiono propozycję wydawania newslettera.

11. Ustalono termin następnego zebrania na 16.09.

Protokołował                                                                     Przewodnicżąca Zarządu

Marek Biskot                                                                     Agnieszka Kaczorowska-Budek


